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 اعلام آمادگی صندوق توسعه ملی برای کمک
 به »جهش تولید« در کشور

نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس، از اعلام آمادگی مسئولان 
صندوق توســعه ملی برای کمــک به »جهش تولید« در نشســت این 
کمیســیون خبر داد.به گزارش اقتصادسرآمد، حجت الاسلام سیدجواد 
حسینی کیا نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگو با خبرنگار پارلمانی خبرگزاری فارس، با اشاره به جلسه 
عصر امروز این کمیسیون اظهار داشــت: در نشست امروز کمیسیون، 
رئیس هیأت عامل صندوق توسعه ملی و معاونان وی حضور یافتند و 
گزارشی از آخرین وضعیت منابع و مصارف صندوق توسعه ملی را ارائه 
کردند.وی افزود: آقای شــهیدزاده رئیس هیأت عامل صندوق در این 
گزارش اعلام کرد که منابع صندوق در وضعیت خوبی قرار دارد و این 
آمادگی وجود دارد که به بخش خصوصی برای توسعه صنعت و رونق 
تولید در کشور کمک کنند.نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
خاطرنشان کرد: مدیرعامل صندوق همچنین اعلام کرد که در خصوص 
منابعی که تاکنون از سوی صندوق به مسائل مختلف اختصاص یافته، 
تعهدات لازم برای مصرف این منابع در مورد مشــخص و بازگرداندان 
تعهدات طبق قانون، اخذ شده و همه اسناد آن در صندوق موجود است.
حسینی کیا همچنین با اشاره به بررســی طرح ارتقای جایگاه تحقیق، 
توسعه و نوآوری در صنعت کشور در کمیسیون صنایع و معادن گفت: 
در جلسه با حضور مســئولانی از مرکز پژوهش های مجلس و وزارت 
صنعت، معدن و تجارت بررسی های لازم در خصوص این طرح صورت 

گرفت اما رأی گیری درباره آن به جلسات آینده موکول شد. 

تشکیل هیئتی در کمیسیون اقتصادی برای پیگیری 
ماجرای دپوی دارو و کالاهای فاسد شدنی در گمرک

سخنگوی کمیسیون اقتصادی گفت: در نشســت کمیسیون مقرر شد 
تا ســه نفر از اعضا برای بازدیــد از گمرکاتی کــه از آن مبدا کالاهای 
فاسد شدنی و دارو وارد کشور می شــود، اعزام شوند و نتیجه اقدامات 
خود را در قالب گزارشــی تقدیم هیئت رئیسه مجلس کنند.به گزارش 
اقتصادسرآمد، غلامرضا مرحبا سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس در 
در تشریح نشست امروز کمیسیون متبوعش گفت: در جلسه امروز ابتدا 
طرح استفســاریه از تبصره یک ماده 22 قانون نظام صنفی مصوبه سال 
92 در ارتباط با  اصلاح قانون استفاده از خدمات تخصصی و حرفه ای 
حسابداران در دستور کار قرار گرفت که در نهایت قرار شد متن اصلاح 
شده در جلسه سه شــنبه کمیسیون به رای  گذاشــته شود و در صورت 
تصویب به تقدیم هیئت رئیسه شود.وی افزود: همچنین ادامه بررسی 
طرح مالیات بر عایدی سرمایه در دستور کار قرار گرفت که در واقع این 
طرح اصلاح قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه معدیان و بخشی از 
قانون مالیات های مستقیم است که دستگاه های مختلف از جمله بانک 
مرکزی، مرکز پژوهش ها و سازمان امور مالیاتی نظر خود را مطرح کردند 
و بند یک این طرح مورد موافقت اعضای کمیسیون قرار گرفت.مرحبا 
خاطرنشان کرد:  البته قرار است در رابطه با این طرح مذاکراتی هم با وزیر 
اقتصاد داشته باشیم و با تجمیع اقداماتی که در کمیسیون صورت گرفته 
و کارهایی که در دولت انجام می شــود، طرحی یکدست و جامع را به 
تصویب برسانیم.سخنگوی کمیسیون اقتصادی  با اشاره به تشکیل هیئتی 
برای پیگیری ماجرای دپوی دارو و کالاهای فاسدشدنی گفت: در جلسه 
قبل مجلس با تذکراتی که برخی نمایندگان در خصوص دپوی دارو و 
برخی کالاهای فاسدشدنی در گمرکات دادند، رئیس مجلس ماموریتی را 
به کمیسیون اقتصادی برای بررسی این موضوع و ارائه گزارش به مجلس 
دادند که بر همین اساس امروز در کمیسیون مقرر شد تا سه نفر از اعضا 
برای بازدید از گمرکاتی که از آن مبدا کالاهای فاسد شدنی و دارو وارد 
کشور می شود، اعزام شوند و نتیجه اقدامات خود را در قالب گزارشی 

تقدیم هیئت رئیسه مجلس کنند.

اعلام شرایط جدید صدور مجوز تردد بین شهری
فرماندار تهران با اشــاره به اجــرای صدور مجوز هــای رفت و آمد 
برون شــهری به صورت اینترنتی گفت: تنها یک بار در ماه به مدت یک 
هفته از مجوزی که به نام شــخص با پلاک خودرو صادر می شود و در 
صورتی که از سوی پلیس جریمه ای صورت بگیرد، جای نگرانی نیست 
و پاک می شود.به گزارش اقتصادسرآمد،عیسی فرهادی فرماندار تهران 
با اشاره به تاثیر اجرای طرح منع رفت و آمد در ابتلا به کرونا  اظهار کرد: 
اگر این طرح اجرا نمی شد قطعاً تعداد فوتی ها و بستری ها افزایش پیدا 
می کرد.وی افزود: البته بخشــی از ضوابط این طرح توسط مردم انجام 
نشد ولی امیدواریم با اجرای این طرح و ادامه روند واکسیناسیون اوضاع 
بهتر شده و در بحث حمل و نقل بین شــهری تصمیمات خوبی گرفته 
شود.فرهادی با اعلام اینکه بعد از شیوع کرونا و تعطیلی مدارس تعداد 
مسافران در متروها و اتوبوس روزانه از 3 میلیون نفر به یک میلیون نفر 
کاهش پیدا کرد، گفت: ما اجرای طرح ترافیک را در زمان های مختلف 
داشتیم اما اینکه دائمی نیســت به دلیل لزوم توجه به بحث آلودگی هوا 
است.فرماندار تهران با اشــاره به تغییراتی در بحث صدور مجوزهای 
رفت و آمد برون شــهری عنوان کرد: این طرح در بخــش اینترنتی در 
ابتدا با ترافیک درخواســت روزانه حدود 300 هزار نفر مواجه شد به 
مدل حضوری تغییر یافت با مشــاهده صفوف مردمی مجددا به حالت 
ســامانه ای تغییر داده شــد.وی اضافه کرد: در حال حاضر این طرح با 
اصلاحات به افرادی شــامل؛ فعالان بنگاه های تجــاری، کادر درمان، 
دانشــجویان در حال تحصیل در شــهرهای دیگر، بستگان درجه یک 
و دو فوت شــدگان کرونایی، افراد دارای نوبت پزشــکی و همچنین 
دانش آموزان که برنامه تحصیلی خارج از تهران دارند، می شود.فرهادی 
اعلام کرد: افراد برای اخــذ مجوز رفت و آمد برون شــهری تهران از 
صبح تا ساعت 12 فرصت دارند تا به صورت رایگان در سامانه ثبت نام 
کنند، و تنها یک بــار در ماه به مــدت یک هفته از مجــوزی که به نام 
شخص با پلاک خودروی اعلام شده صادر می شــود، چنانچه بین راه 
 از جانب پلیس جریمه ای صورت بگیرد جای نگرانی نیســت و پاک

 خواهد شد.

 راه اندازی بیش از ۱۷۵ مرکز واکسیناسیون
 توسط بسیج و سپاه

معاون اجتماعی سازمان بسیج مســتضعفین گفت: بسیج و سپاه در سطح 
کشور بیش از 1۷۵ مرکز واکسیناسیون مســتقل دایر کرده اند که قطعا در 
روزهای آینده افزایش پیدا می کنند.به گزارش اقتصاد ســرآمد،  ســردار 
ابراهیم نجفی در بازدید از مرکز واکسیناســیون طرح شهید سلیمانی اراک 
و نقاهتگاه تخصصی بیماران کرونایی این شــهر اظهار کرد: کادر درمان و 
مدافعان ســلامت با تکیه بر فرهنگ دفاع مقدس بار دیگــر روحیه ایثار و 
ازخودگذشتگی را در جامعه احیا کردند و انصافا خدمات ارائه شده توسط 
کادر درمان در طول بیماری کرونا با هیچ زبانی قابل بیان و جبران نیســت.
وی با بیان اینکه امروز آرایش قدرتمند سپاه و بسیج در کنار کادر بهداشت 
و درمان جامعه، بســیاری از تهدیدات را از جامعه اسلامی دور کرده و این 
آرایش قدرتمند باید تا پایان بیماری ادامه دار باشــد، افزود: توسعه مراکز 
واکسیناسیون در دستور کار سپاه و بسیج اســت و با توجه به دستور دقیق 
فرمانده کل سپاه به فرماندهان استانی، هیچ گونه محدودیتی در این راستا 
وجود ندارد.نجفی اظهار کرد: بسیج و ســپاه در سطح کشور بیش از 1۷۵ 
مرکز واکسیناسیون مستقل دایر کرده اند که قطعا در روزهای آینده افزایش 

پیدا می کنند.
وی اقدامات استان مرکزی در راستای اجرای طرح شهید سلیمانی را قابل 
قبول دانســت و گفت: با توجه به ظرفیت های زیاد اســتان و عزم راسخ 
بسیجیان امیدواریم اقدامات در راستای واکسیناسیون عمومی مردم سرعت 

بیشتری به خود بگیرد.

 چشمان حقوقدانان منتظر
 به تصمیم مجلس

ادامه از صفحه اول
در حال حاضر و بر اساس قانون هر حقوقدان می تواند 
چندبار و بطور محدود وکالــت اتفاقی را برای نزدیکان 
خویش بــر عهده گیرد ، حــال گســتردگی این قانون 
می تواند ، اشتغال حقوقی را از مسیری بن بست به جویی 

رونده و پویا تبدیل سازد.
برخی از بزرگان از دغدغه کاهش علمی وکلا ســخن 
می گویند اما بر عکس در قانون جدید ، ملاک تفاوت و 
برتری را علمی بودن فرد وکیل مشخص می سازد و اگر 
وکیلی رزومه ضعیفی را بــرای خود ایجاد کند ، قطعا از 

نگاه اجتماع حذف خواهد شد .
وکیل خانواده از ابزارهای مورد نیاز جامعه امروز است 
و وقتی وکلا با قیمت های مناســب به پرونده ها رجوع 
کنند ، قطعا میزان بار خطــا کاهش می یابد فلذا از تراکم 

دادگستری نیز کاسته می شود. 
امید که وقتی بر مسندی نشســته ایم ، حال و روز جوان 
دانشجویی را فرض کنیم که به امیدی بسیار به این رشته 
روی می آورند اما با کاهش ظرفیت ها و خیل مشتاقان 
بصورت قطره چکانی مسیر موفقیت را طی خواهند کرد.
لازم به توضیح است که سازمان های دولتی می توانند از 
نماینده حقوقی استفاده کنند و ایکاش به مراکز حقوقی 
خصوصی نیز این قانون تسری یابد ، چرا که این امر کمک 
شایان توجه ای به اشتغال خواهد داشت و از آنسو مراکز 
خصوصی به دنبال جــذب حقوقدانی خواهند رفت که 
علم و دانش حقوق را دارند اما به هر دلیل ممکن گواهی 

وکالت را کسب نکرده اند .
به امید روزی که موضوع اشتغال برای کلیه جویندگان 

کار به نحو احسن حل گردد.

مخبر:  
 آمادگی حضور در روند بازسازی

 عراق هستیم
 معاون اول رییس جمهور با اشــاره به روابط تاریخی، 
فرهنگی، سیاسی و اقتصادی جمهوری اسلامی ایران و 
عراق گفت: مناسبات دو کشور نقش بسزایی در ثبات و 
امنیت منطقه دارد و باید همکاری های دوجانبه در همه 
سطوح گسترش یابد.به گزارش ایسنا، محمد مخبر عصر 
امروز )یکشنبه( در دیدار نخست وزیر عراق بر استفاده 
از ظرفیت ها و توانمندی های فیمابین به ویژه در عرصه 
اقتصادی تأکید کرد و گفت: تهــران و بغداد می توانند با 
اتکا بر این ظرفیت ها روابط خود را بیش از پیش گسترش 
دهند.معاون اول رییس جمهور با تأکید بر اینکه سقف 
تجارت دو کشور متناسب با شرایط اقتصادی و سیاسی 
نیســت،  اظهار امیدواری کرد: تفاهــم نامه های انجام 
شــده با معرفی نماینده تام الاختیار از سوی دوطرف به 
منظور پیگیری قراردادهای میان دو کشور هر چه زودتر 

اجرایی شود.
مخبر با اشاره به توان مهندسی و ظرفیت بخش خصوصی 
و دولتی ایران، آمادگی »تهران« برای مشارکت در روند 
بازسازی عراق را اعلام کرد و گفت: ارتباطات سیاسی 
فیمابین قطعاً با گســترش روابط اقتصــادی پایدارتر و 
مستحکم تر می شود.وی با قدردانی از نخست وزیر عراق 
در تقویت همکاری های دوجانبه اظهار کرد: خوشبختانه 
بسیاری از طرح های مشترک که در سنوات گذشته معطل 
مانده بود در این مقطع مجدداً راه اندازی شده و باید این 
روند با قــوت ادامه یابد.معــاون اول رییس جمهور در 
بخش دیگری از سخنانش با اشاره به عشق و علاقه مردم 
ایران به اباعبدالله الحسین )ع( و شرکت در مراسم اربعین 
از نخست وزیر عراق خواســت تا تمهیدات لازم برای 

افزایش سهمیه زائران ایرانی اتخاذ کند.
مخبر همچنین به شــهادت »عزیزترین فرمانده ایران« 
حاج قاسم ســلیمانی و نیز ابومهدی المهندس در عراق 
اشاره کرد و گفت: حضور باشکوه مردم ایران و عراق  در 
مراسم تشییع پیکر این دو سردار شهید حاوی پیام بسیار 
مهمی بود و نشان از نزدیکی و پیوند دو ملت ایران وعراق 
با یکدیگر داشت.معاون اول رییس جمهور با قدردانی 
از ابتکار دولت عراق در برگــزاری کنفرانس منطقه ای 
بغداد به منظور حل بحران ها و شناخت ظرفیت ها برای 
تعاملات منطقه ای، تصریح کرد: ایران دخالت کشورهای 
خارجی در منطقه را به زیان کشــورهای منطقه می داند 
و بر تلاش بــرای همکاری های دوجانبــه و چندجانبه 

تأکید دارد.
مخبر افــزود: حضــور آمریکایی ها در منطقــه نه تنها 
منفعتی برای کشورهای منطقه نداشته بلکه ضرر و زیان 

گسترده ای برای ملت ها به جا گذاشته است.
نخست وزیر عراق نیز در این دیدار با اشاره به زمینه های 
فراوان همکاری میان دو کشــور به ویژه درعرصه های 
فرهنگی، تاریخی، تمدنی و دینــی گفت: فرصت های 
فراوانی برای افزایش تعاملات فیمابین وجود دارد و در 
یک و نیم سال گذشته تلاش کرده ایم تا طرح های مشترک 

دو کشور را که متوقف مانده بود دوباره احیا کنیم.
مصطفی الکاظمی با اشــاره به اهمیت پــروژه راه آهن 
خرمشــهر- بصره کــه می تواند خط ریلــی چین را به 
مدیترانــه متصل کنــد، اظهار کــرد: ایجاد بســترها و 
زیرســاخت هایی نظیر راه ها، می توانــد همکاری های 
اســتراتژیک فیمابین را تقویت کنــد و به تحقق رویای 

بزرگراه مشهد -کربلا و نجف بینجامد.
وی با بیان اینکه روابط ایران و عراق نباید تحت تأثیر هیچ 
متغیری قرار بگیرد، به بازپرداخت بخشی از مطالبات و 
تعهدات عراق به ایران اشاره کرد و افزود: بغداد مخالف 
تحریم های ظالمانه علیه ایران اســت و تلاش می کند تا 
به تمام تعهــدات  خود در برابر ایران پایبند باشــد زیرا 
معتقدیم تحریم راه حل نیســت و تجربــه تحریم های 
عراق در دهه 90 میلادی نشــان داد که تحریم ها باعث 

بروز مشکلات عدیده ای برای مردم می شود.

اقتصاد جامعه

از ایران بابت مبارزه با داعش تشکر می کنم
مصطفی الکاظمی گفت: ملت من در عراق خواهان تقویت روابط با همه همسایگان خود است. از جمهوری اسلامی ایران بابت مبارزه با داعش تشکر می کنم.

به گزارش اقتصاد سرآمد، مصطفی الکاظمی نخست وزیر عراق در نشست خبری مشترک با آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور گفت: در ابتدا از آقای دکتر رئیسی بابت 
میزبانی گرمشان تشکر می کنم و به ایران آمدم تا مجددا منصب ریاست جمهوری را به ایشان تبریک بگویم. 

الکاظمی خاطر نشان کرد: امروز مجموعه ای از پرونده های مربوط به روابط دوجانبه را بررسی کردیم و این بار دومی است که به جمهوری اسلامی می آیم و نشانگر اهمیت روابط 
بین دو کشور است.وی با تاکید بر اینکه مجموعه ای از پرونده ها را امروز در راستای گسترش روابط بین دو کشور و در راستای تاکید بیشتر بر روابط تاریخی دو ملت بررسی کردیم، 
ادامه داد: این نقاط اشتراک را همگی تبدیل کنیم به اموری که به مصلحت و منفعت دو کشور منجر شود.نخست وزیر عراق تصریح کرد: همیشه گفته ایم بین ما و جمهوری اسلامی 

ایران 1۴00 کیلومتر مرز مشترک وجود دارد اما روابط ما بسیار گسترده تر از این مرز مشترک است و شامل موارد اقتصادی فرهنگی و موارد دیگر می شود.

یادداشت

خبر

گروه سیاسی - مدیرکل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی شنبه شب در رأس هیأتی به 
منظور دیدار و گفت وگو با رئیس سازمان 
انرژی اتمی وارد تهران شد. گروسی بعد از این دیدار، 
در جمع خبرنگاران گفت: »برای من این بازدید بسیار 
مهم اســت چون بعد از روی کار آمدن دولت جدید 
است. این بدان معناست که ایران و آژانس باید با هم 
کار کرده و همکاری خود را گسترش دهند«. گروسی 
در ادامه از اسلامی و مهمان نوازی و گفتگوی مثبت 
و عمیقی که داشتند قدردانی کرد و ادامه داد: »ما باید 
درباره مسائل با هم مذاکره و تبادل نظر داشته باشیم. 
این اولین دیدار من بعد از انتصاب اســلامی است و 

درباره مسائل فنی صحبت شد«.
وی گفت: »ظرف کمتر از دو  هفته کنفرانس عمومی 
آژانس برگزار خواهد شــد و این یکی از رویدادهای 
مهم در جهان اســت. خوشحال شدم شــنیدم آقای 
اســلامی سرپرســتی هیأت ایرانی را دارد و توافق 
کردیم ادامه مذارکات را در وین ادامه دهیم و پس از 
آن من مجدداَ برای گفت وگوی سطح بالا با مقامات 
ایرانی به ایران برمی گردم. خوشحالم گفت وگوهای 

ما مثبت بود«.
این نخستین سفر گروسی به تهران در دولت سیزدهم 
و اولین دیــدار وی با محمد اســلامی رئیس جدید 
سازمان انرژی اتمی است. این سفر در آستانه نشست 

شورای حکام آژانس انجام شده است.
 در بیانیه  مشترک ایران و آژانس تواف شدبه بازرسان 
آژانس اجازه داده شــود تا نســبت به سرویس فنی 
تجهیــزات نظارتی مشــخص شــده و جایگزینی 
کارت های حافظه آن ها که تحت مهر و موم مشترک 

در ایران نگهداری خواهند شد، اقدام کنند.
همزمان با ســفر رافائل گروســی مدیــرکل آژانس 
بین المللی انرژی اتمی بــه تهران و دیدارش با محمد 
اسلامی معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی 

اتمی بیانیه  مشترکی صادر شد.
این بیانیه به شــرح زیر اســت: جناب آقای رافائل 
گروســی، مدیرکل آژانس بین المللــی انرژی اتمی 
)آژانس(، در روز یکشــنبه مورخ 21 شهریور 1۴00 
به تهران سفر و با جناب آقای محمد اسلامی، معاون 

رئیس جمهور و رئیس ســازمان انــرژی اتمی ایران 
)سازمان(، دیدار کرد. طرفین تصمیم گرفتند دیدارهای 
متقابل را در سطوح مرتبط تداوم دهند . طرفین، روح 
همکاری و اعتماد متقابل و اهمیت تداوم آن و همچنین 
ضرورت رسیدگی به موضوعات فیمابین در فضایی 
سازنده و منحصرا فنی را مورد یادآوری و تاکید مجدد 

قرار دادند.
در چارچوب تعامــلات و همکاری هــای موجود 
فیمابین، طرفین تصمیم گرفتند دیدارهای متقابل را در 

سطوح مرتبط تداوم دهند.
در همین راستا، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان 
انرژی اتمی ایران در حاشیه کنفرانس عمومی آژانس 
با مدیرکل دیدار خواهد کــرد و مدیرکل نیز در آینده 
نزدیک به تهران سفر خواهد کرد تا مشورت های سطح 
بالا با هدف تقویت همکاری های بین ایران و آژانس در 
حوزه های مختلف و بحث در خصوص موضوعات 
فعلی مورد علاقه متقابل، با دولت جمهوری اسلامی 

ایران داشته باشد.
به بازرسان آژانس اجازه داده می شــود تا نسبت به 
ســرویس فنی تجهیزات نظارتی مشــخص شده و 
جایگزینی کارت های حافظه آن هــا که تحت مهر و 
موم مشــترک در ایران نگهداری خواهند شد، اقدام 
کنند. چگونگی و زمان انجــام این اقدام، مورد توافق 

دو طرف قرار گرفت.
دیدار گروســی و هیأت آژانس با محمد اســلامی 
2 ســاعت به طول انجامید و پس از آن وی به همراه 
اسلامی در جمع خبرنگاران حضور یافت و به تشریح 

گفت وگوهای انجام شده پرداخت.
گروســی مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی در 
جمع خبرنگاران ضمن مثبت ارزیابی کردن دیدارش 
با اسلامی، بر گسترش همکاری ایران و آژانس تأکید 
کرد و گفت که دوباره برای گفت وگوی سطح بالا با 

مقامات ایرانی به تهران می آید.
محمد اسلامی نیز پس از این دیدار در نشست خبری 
مشترک گفت: »مذاکرات سازنده ای را انجام دادیم و 

قرار شد مدیرکل در آینده نزدیک به تهران سفر کند«.
وی افزود: همچنیــن توافق کردیم بــرای تعویض 
کارتهای حافظه دوربین های نظارتی، تیم فنی مربوطه 
بعد از توافق به ایران بیایند و بتوانند اقداماتی را که باید 
برای دوربینها به لحاظ فنی انجام بدهند را انجام داده 
و کارتهای حافظه طبق روالی که طبق پادمان است و 
در ایران نگهداری و پلمپ می شود، همان جا کارتهای 
قدیمی را پلمپ می کنند و کارت های جدید حافظه 
را در دوربین ها نصب خواهند کرد که روال جاری و 

طبیعی در سیستم نظارتی آژانس است.
رئیس ســازمان انرژی اتمی پس از دیــدار مدیرکل 

آژانــس بین المللی انــرژی اتمی در تهــران گفت: 
»مذاکرات سازنده ای را انجام دادیم و قرار شد مدیرکل 

در آینده نزدیک به تهران سفر کند«.
»محمد اسلامی« رئیس سازمان انرژی اتمی در محل 
سازمان انرژی اتمی میزبان »رافائل گروسی« مدیرکل 

آژانس بین المللی انرژی اتمی بود.
وی پس از دیدار در جمع خبرنگاران گفت: امروز به 
دعوت ســازمان انرژی اتمی آقای رافائل گروسی به 
تهران تشریف آوردند و مذاکرات خوب و سازنده ای 
را انجام دادیم. روح حاکم بر مذاکرات ایجاد فرصت 
برای توســعه همکاری ها در چارچــوب موازین و 

مقررات آژانس بین المللی انرژی اتمی است.
معاون رئیس جمهور خاطرنشــان کرد: کل مســائل 
فیمابین اساسا فنی است و هیچگونه مسائل سیاسی، 
جایگاهی را در روابط فیمابین نخواهد داشت.تفاهم 
کردیم در اجلاس آینده آژانس شــرکت و در حاشیه 

اجلاس مذاکرات خودمان را ادامه دهیم.
اسلامی در ادامه گفت: توافق کردیم مدیرکل آژانس 
در آینده نزدیک به تهران سفر و مذاکرات را در سطوح 

مختلف انجام دهد.
وی بیان کرد: همچنین توافــق کردیم برای تعویض 
کارتهای حافظه دوربین های نظارتی، تیم فنی مربوطه 
بعد از توافق به ایران بیایند و بتوانند اقداماتی را که باید 
برای دوربینها به لحاظ فنی انجام بدهند را انجام داده 
و کارتهای حافظه طبق روالی که طبق پادمان است و 
در ایران نگهداری و پلمپ می شود، همان جا کارتهای 
قدیمی را پلمپ می کنند و کارت های جدید حافظه 
را در دوربین ها نصب خواهند کرد که روال جاری و 

طبیعی در سیستم نظارتی آژانس است. 
او همچنیــن تاکید کرد: برای ما آنچــه حائز اهمیت 
اســت و برای آقای گروســی هم عین همین را در 
تبادلات فکری که انجام دادیم، اعتمادســازی است 
و این که اعتمــاد متقابل بین ایــران و آژانس پابرجا 
وجود داشته باشــد و آژانس طبق ضوابط و تکالیف 
قانونی خودش در جهت پیشبرد برنامه های هسته ای 
ایران، نقش موثرتری ایفا کند و کمک کند به شــتاب 
 بخشیدن به پیشرفت فناوری هسته ای در جمهوری 

اسلامی ایران. 

 بیانیه  مشترک ایران و آژانس: اجازه به بازرسان برای سرویس فنی تجهیزات نظارتی و جایگزینی کارت های حافظه

اسلامی: مذاکرات سازنده بود، گروسی دوباره به تهران می آید

گزیده اخبار

»میخائیل اولیانوف« نماینده دائم فدراســیون روسیه در 
ســازمان های بین المللی در وین اظهار داشت که علت 
وقفه طولانی در مذاکرات هســته ای ایــران در وین به 
خاطر تشکیل دولت جدید ایران است بنابراین هیچ چیز غیرمعمولی 
وحود ندارد.به گزارش اقتصادسرآمد، اولیانوف به روزنامه ایزوستیا 
گفت که تاریخی برای از سرگیری مذاکرات مربوط به احیاء برجام 
وجود ندارد و گفتنش دشوار است که چه زمانی تاریخ آن مشخص 
خواهد شد. به گفته این دیپلمات، علت این وقفه طولانی از آخرین 
دور مذاکرات )20 ژوئن- 30 خرداد( تغییرات در قوه مجریه ایران 
است.این دیپلمات تأکید کرد: دولت جدید کشور ]ایران[ همین هفته 
گذشته تشکیل شد، مقامات ایران نیاز به زمان دارند تا تیم جدید را 
تشــکیل دهند. من می دانم که در تهران روی این موضوع عملا به 
صورت روزانه دارند کار می کنند. و بــه همکاران خودم که بخاطر 
تأخیر در مذاکرات عصبی هستند یادآوری می کنم که دولت بایدن 
یک ماه و نیم و حتی بیشــتر زمان برد تا مذاکرات وین را آغاز کند. 
به همین خاطر هیچ چیز غیرمعمولی وجود ندارد.اما او خاطرنشان 
کرد که تأخیر موجب موفقیت نمی شود، بخاطر اینکه آن روندی که 
تا 20 ژوئن بدست آمد به میزان زیادی »خنثی شده و از دست رفته 
است«. میخائیل اولیانوف گفت: ما به نوبه خود از تأخیر فاجعه نمی 
سازیم، اما خواستار این هســتیم که مذاکرات فعال شود. این به نفع 
همه اســت.به گفته او، در عین حال روسیه درخواست میانجیگری 
در فرایند مذاکرات را نه از تهران و نه از واشــنگتن دریافت نکرده 
است. نماینده دائم روســیه تصریح کرد که مسکو »به نزدیک شدن 
همه طرف ها مســاعدت می کند، اما این کار را طبق روال طبیعی، 
بدون درخواست ]کسی[، انجام می دهد.میخائیل اولیانوف همچنین 
یادآور شد که در گذشــته در اواخر ســپتامبر در چارچوب بخش 
سطح عالی در مجمع عمومی ســازمان ملل متحد ملاقات هایی در 
سطح وزرا در خصوص توافقنامه هســته ای ایران برگزار می شد. 
اما در خصوص برگزاری چنین ملاقاتی در ســال جاری هنوز هیچ 
تصمیمی گرفته نشده است.به گفته این کارشناس، غرب می فهمد 
که هرگونه وقفه ای می تواند منجر به فرایندی برگشت ناپذیر شود، 
آنگاه توافق کردن درباره توافقنامه هسته ای ممکن است دیگر برای 
ایران جذاب نباشد.روزنامه ایزوستیا در ادامه گزارش خود نظر کاظم 
جلالی ســفیر ایران را هم در این مورد پرسیده است.کاظم جلالی، 
سفیر ایران در فدراسیون روسیه در گفت و گو با روزنامه »ایزوستیا« 
اعلام کرد: »تهران می خواهد مذاکرات مربوط به توافقنامه هسته ای 
در وین را ادامه بدهد، تأخیر در این فرایند بخاطر »مطالبات بیش از 

حد طرفهای غربی است«.

فرمانده انتظامی تهران بزرگ، در خصوص بازگشایی 
مدارس گفت: منتظر تصمیمات مسئولان هم در ستاد 
ملی کرونا و هم اعلام آموزش و پرورش هســتیم.به 
گزارش اقتصادسرآمد، سردار حسین رحیمی، مباحث 
مطرح شده در جلسه مشترک با اعضای شــورای اسلامی شهر 
تهران در حوزه ارتقای امنیت و آرامش شهر تهران و همکاری های 
مشترک و همچنین تصمیمات اتخاذ شده برای بازگشایی مدارس 
را تشریح کرد.وی گفت:  نشست صمیمانه ای با نمایندگان شورای 
شهر تهران داشتیم که در ابتدا این نشست برای عرض تبریک به 
شورای جدید دوره ششــم و بعد از آن اعلام همکاری، همراهی 
و هم افزایی نسبت به این عزیزان و شهردار تهران که کار خود را 
تازه آغاز کرده است، بود.سردار رحیمی افزود: در این جلسه اعلام 
کردیم در بحث های امنیتی، آرامش و بحث های اجتماعی مسائل 
عمرانی و آبادانی شهر حتماً پلیس باید کنار شهرداری و شورای 
شــهر قرار بگیرد. لذا اعلام کردیم با تمام قدرت در کنار شورای 
جدید هســتیم و آمادگی کامل برای همکاری داریم تا از اهداف 
بلندمدتی که مد نظر دوستان اســت حمایت کنیم و هم افزایی و 
همدلی از جانب ما به نمایندگان اعلام شود.فرمانده انتظامی تهران 
بزرگ ادامه داد: در کنار این مسائل موضوعات ترافیکی و امنیت به 
ویژه ساخت ۴0 کلانتری که موضوعی است که سال ها ابتر مانده و 
می تواند در ارتقای امنیت نقش ویژه ای داشته باشد در این جلسه 
مطرح شد. خوشبختانه وقت خوبی توســط نمایندگان گذاشته 
شــد و دیدگاه های ارزشــمند آنها را نیز شنیدیم.سردار رحیمی 
تاکید کرد: مقرر شــد نمایندگان ما در کمیســیون های مختلف 
شــورا حضور پیدا کنند و دیدگاه های خود را در مباحث مبارزه 
با مواد مخدر، اصلاح فرآیندهــا و بحث های ترافیکی با توجه به 
قرارگیری در آستانه آغاز سال جدید تحصیلی و همچنین شش 
ماهه دوم سال که شاهد ترافیک بیشــتر و وارونگی هوا هستیم 
مطرح کنند تا در کنار نمایندگان شــورا شاهد هم افزایی مناسب 
باشیم.وی در بخش دیگری از صحبت های خود با تاکید بر لزوم 
حمایت همه جانبه شورا از پلیس در اقدامات اثربخش پلیس در 
مباحث و موضوعات امنیتی و اجتماعی، گفت: امیدواریم بستر 
این حمایت فراهم شود تا شاهد امنیت و آرامش بهتری در شهر 
و همچنین همه موضوعات مرتبط با شــهروندان در دوره جدید 
باشیم.سردار رحیمی در خصوص بازگشایی مدارس نیز گفت: 
منتظر تصمیمات مســئولان هم در ســتاد ملی کرونا و هم اعلام 
آموزش و پرورش هستیم. ما آمادگی کامل خود را اعلام کردیم و 

تمهیدات لازم را اتخاذ کرده ایم. 

رئیس جمهور گفت: خبر نخست وزیر عراق برای 
لغو روادید بین دو کشور خبر خوبی بود و اراده ایران 
و عراق برای توسعه کریدور ریلی و ارتباط شلمچه 
با بصره با پیگیری ایشان و وزرای مربوط در ایران و عراق قرار 
است انجام شود.به گزارش اقتصادسرآمد،  آیت الله سیدابراهیم 
رئیسی رئیس جمهور در نشست مطبوعاتی مشترک با نخست 
وزیر عراق گفت: بسیار از حضور هیات عالیرتبه کشور دوست 
و برادر عراق خرسندیم و بحمدالله مناسبات بین ایران و عراق 
بسیار خوب است و این مناسبات در حوزه سیاسی، اقتصادی 
و فرهنگی هست ولی می تواند توســعه بیشتری پیدا کند و در 
این نشست از صبح تا الان اراده دو کشور برای توسعه مناسبات 
بین دو کشور مطرح شــد.وی افزود: ارتباط ایران با عراق فقط 
همسایگی نیست بلکه ارتباط در باورها، ارتباط قلب ها و ارتباط 
عمیق دو کشــور،  ملت و دولت باهم است و علیرغم خواست 
دشمنان این مناســبات می تواند توسعه پیدا کند.رئیسی با بیان 
اینکه نقش آفرینی دو کشور در منطقه و جهان و ارتباطات بین 
للمللی می تواند روی روابط ایران و عراق اثرگذار باشد،  گفت:  
آنچه در نشســت های تخصصی بین وزرای محترم مطرح شد 
و آنچه در نشست بنده و نخســت وزیر عراق مطرح شد همه 
در جهت توســعه مناسبات اســت و تصمیماتی گرفته شد که 
امیدواریم این تصمیمات ســریعا به اجــرا دربیاید.وی افزود: 
خبر آقای نخســت وزیر عراق برای لغو روادید بین دو کشور 
خبر خوبی بود و اراده عراق و ایران برای توسعه کریدور ریلی 
و ارتباط شلمچه با بصره که قرار است با سرعت انجام گیرد ان 
شالله با پیگیری ایشــان و وزرای مربوطه در ایران و عراق نکته 
خوبی بود که قرار است انجام شود.رئیس جمهور با بیان اینکه 
مسئله مالی و پولی بین دو کشور از مسائلی است که در مورد  آن 
صحبت شد و قرار است با پیگیری هایی که انجام می شود این 
کار هم دنبال شــود،  گفت: در آستانه اربعین هستیم و وضعیت 
کرونایی برای دو کشور و جهان هســت و حفظ و صیانت از 
زائران مسئله مهمی است که محدودیتی برای عراق ایجاد کرده 
است، ولی آقای نخســت وزیر برای اینکه عاشقان ابا عبدالله 
حســین بتوانند از این زمینه برای زیــارت مضجع نورانی امام 
حسین استفاده کنند، این وعده که تعداد به میزانی که امکان دارد 
افزایش یابد از خبرهای خوبی بود.رئیس جمهور در پایان تاکید 
کرد: امیدوارم روز به روز روابط بین دو کشــور افزایش یابد و 
علیرغم خواست دشمنان دو کشور، همواره شاهد روابط خوبی 

بین ایران و عراق باشیم.

نماینده دائم فدراسیون روسیه 

هیچ چیز غیرمعمولی در وقفه اخیر 
مذاکرات برجام وجود ندارد

فرمانده انتظامی تهران بزرگ

پلیس منتظر تصمیم ستاد ملی کرونا 
برای بازگشایی مدارس است

رییس جمهور

لغو روادید میان ایران و عراق و امکان 
افزایش زائران ایران در اربعین 


